
www.bizlawyer.ro
Un proiect al Bullet Media & 648 Group
2020-12-16 15:38:37

Ilut (ANAT): Nepredictibilitatea în legatura cu sarbatorile de iarna ne încurca foarte

mult activitatea economica

Orizontul de nepredictibilitate cu privire la masurile autoritatilor pentru sarbatorile de iarna încurca foarte

mult agentiile de turism în activitatea lor economica, a declarat, miercuri, presedintele Regiunii Nord-Vest a

Asociatiei Nationale a Agentiilor de Turism (ANAT), Diana Ilut, într-o conferinta de presa despre situatia

turismului românesc.

 

Reprezentanta ANAT a precizat ca la aceste sarbatori de iarna autoritatile doresc sa nu se realizeze mese de

Revelion în cadrul unitatilor turistice.

 

"În ceea ce priveste turismul intern, în preajma sarbatorilor de iarna (...) avem restaurantele deschise pentru

persoanele cazate în aceste unitati de cazare, asteptam prevederi clare cu privire la sarbatorile de iarna. Din ce am

vazut se asteapta sa nu se organizeze mese de Revelion si se vor presta servicii de alimentatie publica pâna la o

anumita ora, pentru un numar redus de persoane, toate cazate, fara sa fie permis ca la o masa sa fie mai mult de 4-6

persoane. Pentru toate celelalte întrebari sunt convinsa ca vom primi informatii pe masura ce ne apropiem de

sarbatorile de iarna, din pacate acest orizont de nepredictibilitate ne încurca foarte mult în activitatea economica pe

care o avem. Din pacate, stiti foarte bine ca aceste conditii se pot modifica de la o zi la alta, ele depind mult de

conditiile epidemiologice si de acest grad de infectare, pe care îl vedem în scadere sau în crestere de la o zi la alta.

Evolutia acestora va duce la noi masuri sau la relaxarea celor existente. Asteptam sa vedem cum va evolua situatia,

mai avem putin pâna la sarbatori", a afirmat Diana Ilut.

 

Reprezentanta ANAT a amintit ca piscinele interioare din unitatile de cazare ramân închise pâna la finalul anului.

 

"Pe partea de turism balneo avem deschise centrele spa, dar din pacate avem închise piscinele interioare.

Functioneaza doar bazele de tratament medical, se fac proceduri medicale cu respectarea prevederilor legale si cu

respectarea timpilor între pacienti. Deci cu siguranta un numar de proceduri reduse, lumea trebuie sa înteleaga,

pentru ca este nevoie de o perioada de timp pentru dezinfectarea spatiilor. De asemenea, pentru statiunile montane

avem functionale toate instalatiile de transport pe cablu, dar cu reguli sporite de securitate. Toate acele instalatii de

transport închise vor functiona cu geamurile deschise. Nu stiu daca a ramas exact aceasta reglementare în vigoare,

dar este foarte posibil. În plus, numarul persoanelor care pot urca în aceste instalatii de transport este redus. Se vor

pastra masuri de distantare peste tot, sunt stabilite niste reguli speciale", a mentionat Diana Ilut.
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